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Zápis z jednání Finančního výboru 

Číslo: 7/2024 
Hodina: 18:00 – 19:00 
Datum: 02.12.2024 
Místo: Restaurace u Varhanáře 
Přítomni za FV: Martin Suchánek, MBA; Ing. Helena Francová; JUDr. Lubomír Talanda; RNDr. Ivo Šanc; Petr 

Materna 
za MÚ: Ing. Lenka Dařílková  
Hosté:  
Omluveni: Richard Nocar; Ing. Zdeněk Jirásek; Ing. Milan Nedvěd; Ing. Tomáš Pilc; 
 
Program: 
 

1. Zahájení,  
2. materiály, které budou projednávány v ZM dne 10.12.2024, 
3.  ostatní. 
 

Add1 

 
Předseda FV přivítal členy výboru. Omluvil chybějící členy a prohlásil jednání za usnášeníschopné.  
 

Add2 

 
FV byly předloženy dokumenty v elektronické podobě. Kontrola proběhla standardně  
v rámci stálých kontrolních skupin výboru. 
 
Členové FV se vyjádřili k následujícím materiálům uloženým v SW Konsiliář:  
 

• 2/2 Rozpočet na rok 2025: členové FV by podpořili návrh rozpočtu, který by mohl být přijat 
po vypořádání níže uvedených výhrad: 

ü absence odpovídající a odpovědné rozpočtové rezervy města; 
ü absence sledování a tím možného řízení provozních nákladů města; 
ü absence kvalitního investičního plánu města propojeného se strategickými 

dokumenty, projektovým, dotačním a investičním řízením; 
ü nerealistický návrh investičního rozpočtu (viz personální kapacita Odboru investic na 

velké množství investičních akcí; předpoklad zapojení veškerých zůstatků na účtech 
(tj. 217 mil. Kč); 

ü absence budoucích provozních výdajů vyvolaných investicemi; 
ü lepší organizace při zpracování rozpočtu (viz původní termín v harmonogramu, 

vyjednávání se všemi správci rozpočtu od počátku); 
ü doporučení přesoutěžit služby. 

  
• 2/3 Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2026–2027: členové FV souhlasí s návrhem. 

Předseda ocenil podíl Ivo Šance na přípravě návrhu, který by měl být podroben širší debatě. 

Add3 

 
Příští řádné jednání FV bude upřesněno po stanovení termínů jednání zastupitelstva v příštím roce. 
 
 
Zprávu napsala: Lenka Dařílková; Ověřili a doplnili: Martin Suchánek, Ivo Šanc  


